
CADASIL 

Att ha CADASIL är en väntan på att glömma saker och ting. Men också att hoppas 

på att det finns människor som förstår en. Jag kan vara trött en dag, kanske av en 

epilepsimedicin? Betyder inte att jag är dement. Jag är tacksam över att ha tagit mitt 

liv tillbaka och får börja gå en väg på livets stigar. Människor som vill göra andra illa 

finns inte i mitt liv. CADASIL lärde mig hur människor fungerar, både på ont och på 

gott. För att klara av en sjukdom måste du vara stark! 


